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Geachte heer, mevrouw. 

Hierbij ontvangt u de bijzonderheden voor de lange termijn agenda van uw 
commissie per brief. Daamaast gaan wij nader in op de Milieuscan voor 
horecabedrijven en de aansluiting van consumenten op glasvezehietwerken. 

Bezoekadres 

Waagstraati 

Postadres 

Postbus 
9700 PB Groningen 

Wij zijn met het openbaar vervoer 
bereikbaar, buslijnen 1,2,3,5,6, 
11,13,16 

Informatie over vertrektijden krijgt 
u via 0900-92 92 

In uw antwoord graag datum en 
kenmerk vermelden. 

E-mai ladres 

Webs i t e 

wvvw.groningeri.nl 

Ten aanzien van de LTA. 

Visie Sontplein. 
Ik heb uw commissie aangegeven dat wij voor de visie op ontwikkeling van 
het Sontplein mede afhankelijk zijn van de inbreng van de marktpartijen in 
het gebied en dat deze gezamenlijkheid het tempo bepaalt. De huidige 
verwachting is dat we in mei 2012 de projectofferte en kaderplan 
(bouwstenennotitie) kuimen bespreken met uw commissie. 

Uitbreiding koopzondagen. 
Ons college heeft in de brief van 15 december 2011 (ROll .287493) 
aangegeven dat wij een verzoek tot verruiming van het aantal koopzondagen 
in overweging hebben genomen. Wij laten op dit moment, conform de 
wettelijke bepalingen, een onderzoek houden naar het draagvlak voor 
uitbreiding van het aantal koopzondagen. Wij verwachten u injuni een 
eventueel voorstel te kunnen voorieggen. 

Fonds Ondernemend Groningen. 
Wij verwachten de jaarrekening van de stichting het Fonds Ondernemend 
Groningen in april a.s. Deze zullen wij, na beoordelmg, en voorzien van een 
reactie ter kermis brengen van uw raad. Daarbij zullen wij, zoals toegezegd, 
tevens ingaan op de gemeentelijke matching van Fondsactiviteiten en de 
voortgang van het programma Terreinwmst. Een eventuele bespreking zou 
dan in juni kurmen plaatsvinden. 
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Onderzoek Marktanalyse bedrijventerreinen (STEC onderzoek). 
Tijdens het werkbezoek van uw commissie op 19 januari jl. zijn de 
tussentijdse resultaten van het onderzoek naar de vraag- en aanbod van de 
bedrijventerreinen in de regio Groningen- Assen gepresenteerd, in concept. 
Wij verwachten het definitieve rapport, uitgevoerd door bureau STEC, in juli 
met uw commissie te kurmen bespreken. 

Beleidsnota Innovatie. 
Wij zijn voornemens om in het najaar van 2012 een 'irmovatienota' op te 
stellen, in aanvulling op de bestaande programma's en beleidskaders. Het 
doel van deze nota is meer inzicht te geven in de iimovatiekracht van onze 
stad en de initiatieven biimen de gemeentelijke organisatie. Wij verwachten 
deze nota in oktober ter bespreking te kunnen aanleveren. 

Ten aanzien van de toezeggingen. 

Stand van zaken Milieuscan. 
Bij de behandeling van de Gemeentebegroting 2012 heeft uw commissie 
geinformeerd naar de uitvoering van de milieuscan onder horecabedrijven, 
met als doel energiebesparing bij bedrijven te stimuleren. 
De uitvoering van de milieuscan hebben wij in handen gelegd van een extern 
deskundig bureau. Op basis van een analyse ontvangt de ondememer advies 
over hoe hij energie zou kunnen besparen in zijn bedrijf Daarbij wordt 
andere gekeken naar de apparatuur, elektriciteit, licht, koeling en verwarming. 
Nu de inventarisatie bij de drie horecabedrijven is afgerond, kunnen de 
uitgevoerde analyses ook mogelijk tot bmikbare adviezen voor andere 
horecagelegenheden worden omgezet. 
Op basis van de ervaringen ligt een bijstelling van de opzet van milieuscan 
voor de hand. De belangstelling bij de horecagelegenheden blijft ver achter 
bij de verwachtingen. Dit wordt vermoedelijk mede veroorzaakt door de 
economische recessie, die zeker ook gevolgen heeft voor de horecasector. 
Veel ondememers vinden investeren in bedrijfsvoering daarom op dit 
moment niet opportuun. 

Aansluiting glasvezelnetwerk. 
In de vergadering van uw commissie in febmari hebben wij toegezegd u 
nader te informeren over het voomemen om te stimuleren inwoners en 
ondememers op glasvezelnetwerken worden aangesloten, zoals ook verwoord 
in de het coUegeprogramma. 

De afgelopen periode hebben wij verkend in hoeverre aanbieders 
mogelijkheden zien consumenten en bedrijven versneld op het 
glasvezelnetwerk aan te sluiten. Uit deze verkenningen blijkt dat vanwege de 
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hevige concurrentie het voor aanbieders het lastig is een rendabele investering 
te plegen in de aanleg van glasvezel voor consumenten en het kleinbedrijf 
We zien dat de markt zeer langzaam 'verglaasd', maar ook dat de 
bandbreedte gestaag doorgroeit. 
De gemeente heeft niet de middelen om de vraag te bundelen en als 
tussenpersoon op te treden. Wel zullen wij de ontwikkelingen blijven volgen 
en alert blijven op mogelijkheden om als gemeente iets te kimnen betekenen. 

Wij vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geinformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en wethouders van Groningen, 

?emeester, 
(Peter) Rehvsdnkel 

de secretaris, 
Drs. M. A 


